

5D4N MANILA TAGAYTAY VOLCANO PAGSANJAN (PRIVATE)

Tour Code: 5D-MTVP

VALIDITY : 01 NOV 2019 – 31 MAR 2020

PRICE PER PERSON (RINGGIT MALAYSIA)

TWIN SHARE (PER ADULT)

CAT	HOTEL USED OR SIMILAR CLASS	2-3 Adult	4-6 Adult	7-9 Adult	SINGLE SUPP	EXT NIGHT (PER ROOM PER NIGHT)
3*	Red Planet or similar	3160	2175	1775	625	410
3*+	Berjaya Hotel or similar	3245	2260	1855	710	470
4*	Golden Phoenix Hotel or similar	3405	2420	2015	875	545
5*	Hyatt Regency Hotel or similar	4130	3140	2740	1590	925

SIGHTSEEING TOUR 行程简介

Day 1 – Arrival in Ninoy Aquino International Airport / 第一天 – 抵达尼诺阿基诺国际机场 (X)

 Arrival in Ninoy Aquino International Airport. Meet and transfers to hotel. Check in at the hotel.
 抵达尼诺阿基诺国际机场。会面 and 接送送到酒店。入住酒店

Day 2 – Manila City Tour / 第二天 - 马尼拉市区游览 (B/L/D)

 Breakfast at hotel, proceed to Manila City Tour such as Rizal Park and Intramuros - 300 years of Spanish colonization in the country. San Agustin Church and Casa Manila are notable monuments. We'll take you visit to Fort Santiago where years back military had protected the walls of the ancient city. After lunch, proceed to Greenhills Shopping Center shopping. After dinner, transfer back to hotel.
 在酒店享用早餐，前往马尼拉市区游览如黎刹公园和王城区-300多年前的西班牙殖民时期。圣奥古斯丁教堂和卡萨马尼拉是著名的纪念碑。我们将带您到圣地亚哥堡，那里是多年前军队保护古城的墙壁。午餐后，前往 Greenhills 购物中心购物。晚餐后，返回酒店

Day 3 – Tagaytay City Tour/ 第三天 - 大雅台市区游览 (B/L/D)

 Breakfast at hotel, proceed to Tagaytay City and take about 2 hours driving & lunch at local restaurant. Taal Volcano is the smallest active volcano in the world, proceed to picnic grove and have best seats to view the Taal Volcano. Picnic grove offers a lot of activities such as zip line, cable ride and horseback riding. After visit Puzzle Mansion Museum. Head back to manila and proceed to dinner at SM Mall of Asia. After dinner, free at own leisure inside the mall for some souvenir shopping. Transfer back to hotel once after shopping.
 在酒店享用早餐，前往大雅台市区将需要 2 个小时的车程。抵达并在当地餐厅享用午餐。塔尔火山是世界上最小的活火山，前往野餐林，并有最好的座位观看塔尔火山。野餐林提供许多活动，如高空滑索，缆车和骑马。参观益智大厦博物馆后返回马尼拉并在 SM 亚洲商城享用晚餐。晚餐后，在商场内自由活动购买纪念品。购物后返回酒店。

Day 4 – Manila - Pagsanjan Tour - Manila (B/L/D) | 马尼拉 – 百胜滩 – 马尼拉 (B/L/D)

 Breakfast at the hotel. Proceed to Pagsanjan Falls Tour. Pagsanjan Falls is famous for “shooting the rapids” boat ride and this is what people come here for. The boat trip is a 17-kilometer downstream ride on a wooden canoe and takes about 30 minutes through 16 rapids to finish the entire adventure. Along the way, you will encounter waterfalls, thick mangroves, and local wildlife. Lunch then continue tour in Pagsanjan. Return back to Manila dinner in a local restaurant and transfer back to hotel after dinner.
 在酒店享用早餐后前往百胜滩瀑布之旅。百胜滩瀑布闻名它的“射击急流”乘船，这也是许多游客前来的主要目的。一路上乘坐木制独木舟通过 17 公里的行程，16 个急流，大约 30 分钟才能完成整个冒险。一路上，你会遇到厚厚的红树林和当地的野生动物。午餐后继续游览。返回马尼拉并在当地餐馆享用晚餐。晚餐后返回酒店。*Please bring extra towel, extra clothing and slippers | 请自备额外的毛巾，衣服及拖鞋*

Day 5 – Departure / 第五天 - 尼诺阿基诺国际机场起飞 (B)

 Breakfast at the Hotel. Check Out than transfer to Ninoy Aquino International Airport. End Tour
 在酒店享用早餐。退房后送往尼诺阿基诺国际机场。结束旅游

PACKAGE INCLUDED

- ✓ Meet and greet by local representative
- ✓ Return airport transfer
- ✓ All meals as per itinerary
- ✓ Escorted orientation tour by English speaking guide
- ✓ All entrance fees as per itinerary

PACKAGE EXCLUDES

- ✗ All personal expenses & portorage
- ✗ Entry visa application (if applicable)
- ✗ Travel insurance coverage
- ✗ High season surcharge (if applicable)

 BLOCK OUT DATE : 20th Dec 2019 – 05th Jan 2020

REMARKS

- Minimum 2 paxs traveling based on Private arrangement. Only valid for Malaysian Market.
- Compulsory tour guide & driver tipping RM 65 per pax must be collected at Kuala Lumpur Office. English Speaking Guide.
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee
- Tour prices, services & conditions are correct as the time of publication but are subject to revisi on without notice.
- Kindly indicate tour code when making booking. - Deadline of full payment refer to confirmation reply
- Deposit of RM 300 per pax shall make upon booking confirmed. No refunds are permitted.
- Traveling period valid from 01 Nov 2019 – 31 Mar 2020 - Airport transfer In/Out by Airport Representative
- Child fare 02-08 Adult: 100% of adult fare (With Extra Bed), 75% of adult fare (Child without bed), Infant below 24 months is free of charge
- Any cancellation that made by clients for any unutilized services, unused tours or hotel rooms are non-refundable